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OSNOVNA ŠKOLA ANTE KOVAČIĆA 
Gorički trg 3 
10299 Marija Gorica 
 
KLASA: 007-04/23-01/3 
URBROJ: 238-19-120-23-2 
U Mariji Gorici, 10. 5. 2023. 
 
 

Z A P I S N I K 
25.  sjednice Školskog odbora održane 10. 5. 2023. godine u 18,00 sati 

 
 
Prisutni:  Rašeljka Budić, Nada Šiber, Višeslav Račić, Nikolina Jančić Mihaljević, Sandra Jurković, Ida Jakolić 
Opravdano odsutni: Daniel Bukovinski 
Ostali: ravnateljica Jasna Horvat, tajnica Nikolina Malnar 
 
Zapisničar:  Nikolina Malnar, tajnica 
Početak sjednice  u 18,00 sati. 
 
Predsjednik ŠO predlaže sljedeći dnevni red: 
 
1. Verifikacija zapisnika 24. sjednice 
2. Donošenje odluke o raspisivanju natječaja za imenovanje ravnatelja/ice OŠ Ante Kovačića s prijedlogom 
teksta natječaja. 
3. Razno 
 

 
Dnevni red usvojen. 
 
 

AD.1. 
 

Članovi ŠO, dobili su na uvid zapisnik 24. sjednice na usvajanje. Na zapisnik nije bilo primjedbi. 
ZAKLJUČAK:  Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
AD.2. 

Prijedlog odluke o raspisivanju natječaja za imenovanje ravnatelja/ice Osnovne škole Ante Kovačića i prijedlog 
teksta natječaja za imenovanje ravnatelja/ice  OŠ Ante Kovačića, dostavljen je članovima Školskog odbora u 
radnom materijalu.  
Predsjedavatelj je nazočne članove upoznao s odredbom Statuta Škole kojom je određeno da se natječaj za 
imenovanje ravnatelja/ice Škole treba raspisati odnosno objaviti najmanje 60 dana prije isteka mandata 
aktualnog ravnatelja. Mandat aktualnoj ravnateljici traje do 17.8.2023. godine. Zbog godišnjih odmora i 
projekta „Ljeto u Mariji Gorici“ s procedurom se krenulo malo ranije. Natječaj se objavljuje u Narodnim 
novinama, na oglasnoj i na mrežnoj stranici Škole, sukladno odredbama Statuta Škole. Dan za objavu natječaja 
odabran je petak, 12.5.2023. godine. 
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Predsjedavatelj poziva članove da se prijave za raspravu i iznesu svoje primjedbe na prijedlog odluke o 
raspisivanju natječaja za imenovanje ravnatelja/ice Osnovne škole Ante Kovačića i na prijedlog teksta natječaja 
za imenovanje ravnatelja/ice Osnovne škole Ante Kovačić. Primjedbi nema, dokumenti su usklađeni sa važećim  
zakonskim odredbama.  Predsjedavatelj poziva članove da se dizanjem ruke izjasne za ili protiv predloženoga. 
Članovi su se jednoglasno izjasnili - za. 
Zaključak:  Odluka o raspisivanju natječaja za imenovanje ravnatelja/ice Osnovne škole Ante Kovačića je 
jednoglasno usvojena.  
Tekst natječaja za imenovanje ravnatelja/ice Osnovne škole Ante Kovačića je jednoglasno usvojen.  
Odluka i tekst natječaja su prilog ovom zapisniku. 
 

 
AD.3. 

Ravnateljica se osvrnula na aktualnu situaciju u školi i tragediju koja se dogodila u susjednoj državi. Sve škole 
su dobile od ministra upute za postupanje u cilju sprečavanja nasilja u školama. 
Ravnatelji su pozvani na sastanak u nadležnu policijsku postaju u svrhu edukacije i preventivnom djelovanju 
pri uočavanju sumnjivih situacija u ponašanju djece. Upoznati su s mogućostima suradnje s policijskim 
službenicima kroz edukativne sastanke s roditeljima i  aktivnom suradnjom sa djelatnicima Centra za socijalnu 
skrb kroz prezentaciju postupanja Centra po prijavi škola. 
Na inicijativu ravnateljice u školi je postavljen „sandučić povjerenja“ kako bi  učenici mogli anonimnim putem 
napisati ono što ih muči. 
Stručna suradnica je po hodnicima škole stavila oznake s porukama protiv nasilja. Dobivene su jasne upute o 
postupanju prilikom uočavana nasilnog ponašanja i inzistira se na prijavi svakog oblika sumnjivog ponašanja. 
Definirana je suradnja sa Centrom za socijalnu skrb. Uslijedila je kratka rasprava i iznošenje osobnih mišljenja 
članova ŠO na temu. 
Ravnateljica se osvrnula na predstojeće izlete – izlet u Park prirode Papuk na kojeg idu učenici viših razreda i 
10 učitelja u pratnji i maturalno putovanje za osmi razred u trajanju od 5 dana, a u pratnju idu tri pratitelja 
radi sigurnosti djece. 
Sjednica je završena kratkim osvrtom na predstojeći projekt cjelodnevne nastave na koji se škola nije htjela 
prijaviti jer nema prostornih niti tehničkih uvjeta za provedbu. U interesu ove škole je dogradnja učionica 
budući da je iz godine u godinu tendencija povećanja broja upisanih učenika.  
 
Završeno u 19,30 sati. 
 
Zapisničarka 
N. Malnar 

         Predsjednik ŠO 
         Višeslav Račić, prof. 


